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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  
 
Mislata, 26 de febrer de 2015   
Hora: 18:00 
 
 
Lloc: Saló de Sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria. 

  
Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es 

reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les 
regidores: 

 
 MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
 JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
 ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
 JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR 
 CARMEN LAPEÑA BUENO 
 ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
 JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
 FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
 PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
 ANTONIO ARENAS ALMENAR 
 GLORIA ALONSO PALOMARES 
 MANUEL CORREDERA SANCHIS 
 FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
 ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
 JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
 JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ 
 JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
 SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA  

 
CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ s'incorpora en el punt 2 de l'orde del dia.  LÍGIA RODRIGO 

CARRERAS s'incorpora en el punt 4 de l'orde del dia. 
 
Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la Corporació.   
 
Abans de l'inici de la sessió el l'alcalde demana un minut de silenci per les víctimes de 

violència de gènere hagudes durant el mes de febrer. 
  
1. APROVACIÓ DE L'ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE 

DE L'AJUNTAMENT EL DIA 29 DE GENER DE 2015. 
 
De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet per la 
Presidència a consideració de la Corporació l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada pel 
Ple de l'Ajuntament el dia 29  de gener de 2015, que han sigut remeses als portaveus o 
representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal. 
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Sotmesa a votació l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada pel Ple de l'Ajuntament 
el dia 29 de gener de 2015 s'aprova per unanimitat.  

 
2. CONEIXEMENT DE L'INFORME D'INTERVENCIÓ I EXPEDIENT D'ADHESIÓ AL 

FONS D'IMPULS ECONÒMIC REGULAT EN EL REIAL DECRET LLEI 17/2014. 

esió 
al Fons d'Impuls Econòmic regulat en el Reial Decret Llei 17/2014, que es transcriu a 
continuació: 

mb l'article 4.1.h) del Reial Decret 1174/1987, de 18 de setembre, pel qual es 
regula el Règim Jurídic dels funcionaris d'Administració Local amb habilitació de caràcter 
nacion

 
RIMER. Que segons l'article 50 del Reial Decret Llei 17/2014, de 26 de desembre, de 

mesures de sostenibilitat financera de les co utònomes i entitats locals i altres de 
caràcter econòmic, es permet per a l'any en què se sol·licita l'adhesió, la cobertura dels 
vencim

2. ompliment del Període Mitjà de Pagament durant els dos últims mesos previs a la 

 

financera. 

SEGON 

. Este Ajuntament sol·licita els venciments de principal i interessos dels projectes 
d'inversions financerament sostenibles, finançades amb préstecs en exercici anteriors, no 

 
 
Es dóna coneixement al Ple de l'informe d'Intervenció 56/2015 i expedient d'adh

 
“D'acord amb allò que s'ha ordenat per l'Alcaldia de data 19 de gener de 2015 de 

conformitat a

al, en relació amb l'expedient de sol·licitud d'adhesió a Fons d'Impuls Econòmic, emet 
el següent: 

 
INFORME 

P
munitats a

ents del principal, i els seus interessos associats, dels préstecs a llarg piàs que hagen 
formalitzat o formalitzen, per a finançar inversions financerament sostenibles o el 
finançament de projectes d'inversió que es consideren rellevants o financerament 
sostenibles en els termes que acorde la Comissió Delegada del Govern per a Assumptes 
Econòmics, sempre que es complisquen els requisits següents: 

 
1. Compliment dels objectius d'estabilitat i deute públic. 
 

C
sol·licitud. 

3. Estar als corrents de les obligacions d'informació i subministrament d'informació 
economico

 
4. Termini: Per a l'exercici pressupostari en què es realitze la sol·licitud1. 

 

 
1

sent necessari informe de l'interventor respecte d'això. 
 

                                                           
1 En el mes de juliol de cada any, els Entitats Locals que vullguen cobrir tots o part dels necessitats de 
finançament previstes en este capítol per a l'any següent, hauran de presentar la seua sol·licitud al Ministeri 
d'Hisenda i Administracions Publiques, que serà acceptada si l'Entitat Local reunix els requisits previstos en l'article 
50. l'acce eí 

vern ior 
només seran acceptades en funció dels disponibilitats pressupostàries i la situació financera de l'Entitat Local. 

 Excepcionalment,  per a l'exercici 2015, la sol·licitud haurà de cursar-se fins al 20 de gener de 2015. 

ptació, en els seues quanties, quedarà subjecta al repartiment aprovat per la Comissió Delegada d
Go per a Assumptes Econòmics. Els sol·licituds presentades fora del termini indicat en el paràgraf anter
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Que este Municipi formalitzarà l'adhesió al Fons d'Impuls Econòmic per a finançar 
inversions que poden considerar-se financerament sostenibles2 aplicades als grups de 
progra

a electrònica “emprén en 3”, de la Secretaria d'Estat d'Estat 

 

3. Div
loc

 
"[09/01/2015] Disponible l'aplicació per a la presentació de la sol·licitud d'adhesió al 

mpartiment Fons d'Impuls Econòmic regulat en el Reial Decret- llei 17/2014, de 26 de 
esem re" 

titat local respectiva, la plataforma 
dica directament que Mislata complix  amb els requisits de l'article 50 del Reial Decret Llei 

17/201

remesa per les entitats locals indica directament que es troba arreplegat dins de 
l'àmbit d'aplicació subjectiu per a adherir-se al "compartiment del Fons d'Impuls econòmic". 

50, per tant Mislata complix amb els objectius d'estabilitat pressupostària, dèficit zero i de 
deute públic al no superar l'import de deute viu el percentatge del 110% dels recursos 

ren

                  

mes 155; 161 ; per un import total de 237.085,47 euros, 
 Per a "la cobertura dels venciments del principal i interessos dels préstecs a 
formalitzar", han d'aportar-se els documents següents: 

2.1. Relació projectes inversions finançades amb préstecs a llarg termini. 

2.2. Projecció efectes pressupostaris i econòmics en eí horitzó de la vida útil del 
projecte. 

2.3. Informe elevat al Ple sobre la consistència de les projeccions pressupostàries 
(s'admet la dació de compte al Ple en data posterior al 20 de gener donada la 
limitació temporal haguda per a la sol·licitud). 

2.4. Còpia d'haver-se subscrit al punt General entrada factures electròniques i a la 
Plataform
d'Administracions Públiques del Ministeri d'Hisenda i Administracions 
Públiques. 

  
endres passat 09 de gener es va obrir la plataforma en l'oficina virtual de les entitats 
als, concretament la pestanya indica textualment. 

co
d b

 
Entrant a ella, amb la contrasenya i usuari de l'en

in
4, de 26 de desembre, i l'entitat local no ha de justificar el compliment de les 

condicions imposades en l'article 50 del RDL 17/2014, ja que el Ministeri a través de la 
informació 

 
Com l'entitat local complix amb els requisits establits en l'article 50 del Reial Decret 

llei 17/2014, es pot adherir al compartiment del fons d'impuls econòmic, per la qual cosa ha 
de presentar la sol·licitud de necessitats financeres vinculades a préstecs a llarg termini 
destinats a finançar Inversions financerament sostenibles, d'acord amb la definició prevista 
en la disposició addicional setze del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 

 
Del text podem extraure les conclusions següents: 
 
a) L'entitat local no ha de justificar el compliment dels requisits establits en l'article 

cor ts de l'últim exercici liquidat), el període mitjà de pagament a proveïdors no és 

                                         
2 . d'acord amb la definició prevista en la disposició addicional setze del text refós de la Llei d'Hisen s 
Locals i d'acord amb criteris de prudència financera determinats per Resolució de la secretària genera resor i 
Política Financera. 

  

de
l del T
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superior en més de trenta dies el termini màxim previst en la normativa de morositat durant 
els dos últims mesos, i l'entitat local es troba al corrent de les seues obligacions de 
subministrament d'informació econòmic financera, podrà adherir-se al fons d'impuls 
econòmic per a finançar inversions financerament sostenibles. 

 variables econòmiques, i en 
concret, l'Entitat Local presenta en l'exercici 2014 

tà al corrent de les obligacions d'informació i subministrament d'informació 
economicofinancera. 

tes pressupostaris i econòmics són els que 
es recu

FONS IMPULS ECONÒMIC MINAP Aplicació Pressupostària Orde 2008 

Q proposta d'Acaldía , i 
l'a n l'ef  
projectes per a ios que esta Entitat Local sol·licita l'adhesió al Fons d'Impuls Econòmic: 
155.619 Pavimentació de voreres i eliminació de barreres arquitectòniq arrer Pare 
L sions de reposició ru destinats 
a l'ús general 

Objecte: Pavimentació de voreres; bordilias i zones d'aparcament> fresatge d'asfalt i asfaltat de diversos 
carrers de Misiata. 

Pressupost Tota! (IVA inclòs) 222,599,62 euros 

 
b) Les inversions financerament sostenibles l'entitat local pot sol·licitar-les per 

l'import que s'estime convenient, amb els requisits que les mateixes siguen financerament 
sostenibles d'acord amb la definició continguda en la DA desé sexta del TRLRHL, Les dites 
inversions, hauran d'incorporar-se al pressupost de conformitat amb el que disposa l'art. 50 
del TRLRHL. 

 
TERCER. Per a sol·licitar l'adhesió al Fons d'Impuls Econòmic serà necessària, en el 

moment de presentar la sol·licitud, l'avaluació de les següents

1. Complix amb el límit del deute segons les dades obtingudes del tercer trimestre de 
l'execució Trimestral del pressupost de l'exercici 2014. 

  
2. L'Entitat Local, en el moment de presentar la sol·licitud d'adhesió al Fons d'Impuls 

Econòmic, es

 
QUART. La relació dels projectes per als que esta Entitat Local sol·licita l'adhesió al 

Fons d'Impuls Econòmic i les projeccions dels efec
llen en l’annex: 
 

 

UINT. A continuació, i segons es desprén d'allò que s'ha exposat en el 
ssessoria en matèria pressupostària, que incloue ecte pressupostari i econòmic dels

u ces en el 
ures i bénlansol, en el carrer Buenos Aires: inver  en infraest ct s 

Pavimentat voreres i eliminació de barrreras 
P.Llansol 100.942,71 155619 
Pavimentat voreres i eliminació de barrreras 
Buenos Aires 62.291,91 155619 
Col·lector carrer Rebaix 14.485,85 161 619 
Reasfaltat unixes quantes carrers 59.365,00 155619 
 Total 237.085,47 
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Efecte pressupostari: 

GASTOS: Durant la vida útil estimada de la inversió del projecte a executar l'Ajuntament esta en els límits 
corresponents a inversions i al percentatge de deute viu, considerant les projeccions del Pla de Reducció del 
deute aprovada pel Ple Municipal el 30/4/2014,29/5/2014 i la revisió del Pla d'Ajust aprovat pel Ple 
Municipal el 19 de juny de 2014. 

peren ingressos associats al gasto 

ejament, abastiment i distribució d'aigües: 
col·lector carrer Regatxo. 

GASTOS; Durant la vida útil estimada de la inversió del projecte a executar no es projecta un major gasto 
 pel Ple 

14 i la revisió del Pla d'Ajust aprovat pel Ple Municipal el 19 de juny de 2014. 

umulat de les operacions de préstec a llarg termini concertades 
ins del present exercici econòmic, inclosa l'operació/és que es pretenen subscriure amb 

puls Econòmic, que en el cas de les inversions és de 270.915,82 euros, 
sulta ser inferior al 110% dels recursos ordinaris previstos en el pressupost prorrogat 

vigent, per la qual cosa una vegada acceptada pel Ministeri d'Hisenda i Administracions 

adhesió al Fons d'Impuls Econòmic: 
 esta Entitat complix amb els requisits següents: 

1. Estabilitat pressupostària. 

egada confirmats els imports sol·licitats, calcular novament els 
efectes sobre l'Estabilitat pressupostària, l'estat del deute i la sostenibilitat 

s que es 

 deute i atés que l'acceptació de la sol·licitud per 
part del Ministeri implicaria, en cas de concertar-se l'operació d'endeutament, un 
increment del deute viu que repercutirà en el compromís ferm del pla de 

 
INGRESSOS, no s'es

161-619 Obres relacionades amb el san

 
Objecte: Renovació d'un tram de col·lector en el carrer Regatxo, 
 
Pressupost: 14.485,85 euros  
 
Efecte pressupostari: 
 

pressupostari que vulnere els limites d'as inversions previstes Pla de Reducció del deute aprovada
Municipal el 30/4/2014 ,29/5/20

INGRESSOS: O euros 

SEXT. L'import ac
d
càrrec aí Fons d'Im
re

Públiques la sol·licitud d'adhesió al Fons, l'aprovació de la concertació de l'operació 
correspondrà Ple municipal. 

SÈPTIM. Conclusions de la sol·licitud d'
A. Que

2. Els límits d'endeutament permesos pel TRLHL. 
3. Període mitjà de pagament a proveïdors durant els dos últims mesos previs a 

la sol·licitud. 
4. Està al corrent de les obligacions d'informació i subministrament d'informació 

economicofinancera. 
B. La competència per a l'aprovació de l'operació correspondrà al Ple municipal. 
C. Es podrà una v

financera, que tindrà la nova operació projectada i les inversion
tanquen a realitzar. 

D. Mislata hi ha refinançat el seu
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reducció de deute. 
 

Pe rma de conformitat la sol·licitud d'adhesió al Fons d'Impuls 
Econòmic.”
 

 
l'ap
l'interés se
de la Fe
això, pr ta com es va a fer la previsió d'interessos. 

d'I
l'A ici les obres realitzades en els exercicis anteriors que obeïen a 
obres financerament sostenibles segons el Ministeri. Afig que, efectivament, el Ministre 

encara no estan col·locades en el pressupost, ja que en el termini de dos mesos 
l Ministeri ha d'autoritzar o no este finançament, perquè la bossa de repartiment per al total 

de la 

ren la paraula el Sr. alcalde i diu que les inversions a realitzar durant l'any que ve, si 
el Min

e del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 
Benestar Social, favorable a l'acceptació de la delegació per a la contractació de l'obra 
“Ampli

arcía de la Mota, explica que es tracta d'acceptar 
 delegació que proposa la Diputació de València a l'Ajuntament per a contractar obres, i 

 llar de Jubilats de l'Avinguda del Sud, que 
no és propietat municipal, en el que es va a gastar 44.516,87€. Afig que l'informe de 
contra

xplica que si Diputació accepta que siga l'Ajuntament qui s'encarregue de contractar 
a l'empresa constructora, benvingut siga, però està clar que EUPV ja va dir en diverses 
ocasions que les inversions i necessitats que han de cobrir-se, sobretot en les llars de jubilats, 
han de realitzar-se amb un criteri de distribució territorial, tal com es va aprovar en Ple, i anar 

r tot això s'info
 

El Sr. García de la Mota, portaveu del grup mixt-EUPV, diu que en l'informe es parla de
licació pressupostària 161.619, que no està en el pressupost, així com que en 2016 

ria del 0%, encara que pareix que el ministre Sr. Montoro, a pesar de la insistència 
deració Espanyola de Municipis, no ha fixat el tipus d'interés per a la resta d'anys. Per 
egunta el Sr. García de la Mo
 
Pren la paraula la Sra. Interventora per a explicar que amb este expedient del Fons 

mpuls Econòmic el que es fa és simplement sol·licitar al Ministeri que finance a 
juntament durant este exerc

d'Economia i Hisenda no ha fixat el tipus d'interés, així com que estes noves inversions que 
es van a fer 
e

nació espanyola és molt xicoteta i no se sap quins són els criteris. Afig que la 
planificació que ha fet Intervenció està basada en el Pla de Reducció del Deute que es va 
aprovar pel Ple municipal i que va ser autoritzat per l'òrgan de tutela de la Conselleria 
d'Economia i Hisenda. 

 
P

isteri d'Hisenda ho autoritza, són el pavimentat de voreres i eliminació de barreres 
arquitectòniques en els carrers Pare Llansol i Buenos Aires; el col·lector del carrer Regatxo; i 
el reasfaltat de diversos carrers de Mislata. 
 
 La Corporació va quedar assabentada. 

 
3. ACCEPTACIÓ DE LA DELEGACIÓ PER A LA CONTRACTACIÓ DE L'OBRA 

“AMPLIACIÓ DE LLAR DE JUBILATS, FASE II”, CORRESPONENT AL PLA PROVINCIAL 
D'OBRES I SERVICIS 2014-2015 

 
Es dóna compt

ació de la llar de Jubilats, Fase II”, corresponent al Pla Provincial d'Obres i Servicis 
2014-2015. 

 
El portaveu del grup mixt-EUPV, Sr. G

la
que s'està parlant de l'ampliació de les obres de la

ctació és favorable, ja que tot s'ajusta a la legalitat, i com només es tracta d'acceptar la 
delegació, EUPV no pot estar en contra. 

 
E
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estruct

unicipal sinó llogats, per la qual cosa caldria reflexionar sobre si és necessari 
buscar altres solucions. En este sentit, diu que EUPV planteja que segurament hauria de fer-
se una

pietari, i eixa inversió que es fa en el dit local seria la 
base del preu i valor del local. 

s del mateix. Afig que també estaria d'acord amb allò que s'ha 
plantejat pel portaveu d'EUPV, és a dir, a buscar la viabilitat d'un lloguer amb opció a 
compr

en que durant 
una època va haver-hi complicacions, però no si s'han resolt. Finalitza dient que, en tot cas, 
el seu g

ez Mora i diu que es tracta 
d'una segona fase perquè la primera ja es va portar avant en l'exercici 2014 i es va aprovar 
per Ple

rat la necessitat de la 
seua reforma. 

 

urant els servicis basant-se  en la mateixa. Per això, diu, cal fer algunes reflexions: en 
primer lloc, que s'estan ubicant estes llars en zones que estan desequilibrades en la seua 
distribució; en segon lloc, s'està aportant una inversió econòmica en llars que no són de 
propietat m

 previsió amb l'objecte d'anar generant patrimoni municipal i no haver d'acudir al 
gasto que suposa el pagament de lloguers, perquè en definitiva eixos diners servix per a 
deixar el local en millors condicions al propietari, i no a l'Ajuntament. 

 
Prosseguix dient que en cap moment apareix l'opció de lloguer amb dret a compra, 

que suposa arribar a un acord amb el pro

 
Afirma que EUPV no pot votar en contra perquè es tracta d'una ampliació que en 

estos moments és necessària, però la dita necessitat sorgix perquè s'ha fet una mala 
planificació, i al llevar la Llar del Mercat s'ha produït una acumulació d'usuaris en el de 
l'Avinguda del Sud, així com perquè molta gent no veu bé l'oferta que se'ls va fer d'anar a la 
Fàbrica per a suplir el que es llevava del Mercat. Afig que, per això, encara que és benvingut 
estos diners que entra en els Plans de la Diputació, és necessari buscar un altre tipus de 
fórmules que a curt, mig o llarg termini siguen beneficioses per a la població. 

 
Finalitza dient que EUPV no es va a oposar a la delegació de les obres, però vol fer 

esta reflexió perquè l'equip de govern es plantege en un futur canviar l'estratègia de 
distribució i generar patrimoni per a l'Ajuntament. 

 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud i diu que està 

d'acord amb l'ampliació de la llar de Jubilats de l'Av. del Sud, perquè és una reivindicació 
històrica del col·lectiu que fa ú

a, a fi d'invertir en locals que foren propietat d'este Ajuntament. 
 
Prosseguix dient que el es porta a Ple és l'acceptació de la delegació per a la segona 

fase d'estos Plans Provincials d'Obres i Servicis que escomet la Diputació de València, que és 
qui està atorgant el capital necessari per a portar avant les obres, per la qual cosa consideren 
necessari realitzar esta segona fase i estarien a favor de l'acceptació. Afig que els agradaria 
conéixer en quin estat es troba la primera fase en estos moments, ja que sab

rup votarà a favor. 
 
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martín

 en el dit any, i està havia de fer-se en l'exercici de 2015. 
 
Prosseguix dient que no s'està deixant els usuaris sense una Llar, sinó que el que es fa 

és traslladar i unificar. D'altra banda, diu, és cert que la Llar del Sud és un reclam, i en diverses 
reunions mantingudes amb la direcció i el tècnic de majors s'ha conside
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Quant a la possibilitat d'una opció de compra, diu que es necessita que ambdós parts 
estiguen d'acord, i era i és totalment inviable poder comprar en estos moments un immoble 
amb la situació econòmica de l'Ajuntament. 

 
En relació amb la primera fase, diu que poden consultar l'expedient quan vullguen, i 

el que es fa ara és acceptar esta delegació, en la que Diputació els diu que l'Ajuntament siga 
l'encarregat de gestionar i realitzar les obres. Afig que es tracta de fer ús d'eixa subvenció per 
a escometre eixa segona fase que considera necessària per a ampliar la qualitat de vida dels 
majors

a diu que es tracta d'un punt 
que no hauria de generar més debat, però el que ha plantejat és si la política que s'està 
realitza

entre, són els més beneficiats d'esta ampliació, perquè la gent major que viu 
en la zona, per exemple, de la Cruz, no li serà fàcil arribar a este Centre. També si es volen 
“macro

uant al tema de la contractació diu que, efectivament, hi ha dos parts, però en els 
plecs d

ra, de manera que eixos diners poguera veure's retribuït a l'hora de comprar eixos 
locals. D'altra banda, diu, independentment de que es puguen veure els expedients o parlar 
amb el

ció 
de compra, ja que no és quelcom semblant al que ocorre amb un vehicule, que es paga al 
llarg d

 molt major, 
i pressupostàriament és inassumible. 

inalitza dient que s'ha preguntat que tipus de política estan duent a terme i 
consid

que en l'anterior legislatura es pagava per un i, finalment, agraïx als grups que voten a favor. 
 

. 
 
En el seu segon torn de paraula, el Sr. García de la Mot

nt d'ubicació dels servicis és la correcta o no. Se li podria haver contestat que podria 
ser un altre tipus d'ubicació però que, donades les dificultats econòmiques, ara no es pot fer, 
però no s'ha contestat res. Afig que caldria preguntar-se si la gent que viu en els afores, 
allunyats del c

llars” en un lloc concret, o si es volen “microllars”, més pròxims a la residència de la 
gent major, per a facilitar-los l'accés al servici, i este és el debat que un dia caldrà discutir. 

 
Q
e condicions es pot establir la condició de lloguer amb opció de compra. 
 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que el plantejament no 

era comprar hui, sinó que els diners que es paga per lloguer es fera amb la possibilitat final 
de comp

s tècnics, la qual cosa ha preguntat és si s'havia acabat la primera fase. 
 
En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Martínez Mora diu que pensava que este 

punt no originaria debat, perquè simplement s'estava acceptant una delegació per la qual la 
Diputació dóna una subvenció i delega en l'Ajuntament perquè puga fer els plecs 
corresponents per a realitzar l'obra, en este cas, de la segona fase. 

 
Prosseguix dient que creu que després de quasi quatre anys que porta este equip de 

govern tots són coneixedors de la situació econòmica i de que no es puga plantejar l'op

e tot l'arrendament i al final el valor residual és pràcticament zero, perquè en un 
immoble qualsevol opció de compra no suposa una mensualitat, sinó un import

 
Respecte a la distribució dels majors, diu que no s'ha deixat als majors en el limbe, i si 

pregunten a les direccions de les distintes llars veuran que  estan encantats perquè 
consideren que es va a augmentar la qualitat de vida dels majors. 

 
F
era que al llarg d'estos quatre anys s'ha estat debatent i s'ha tractat d'una política 

d'eficiència, eficàcia i estalvi. Afig que, en este moment per dos llars s'està pagant el mateix 
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Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres 

assistents, va adoptar l'acord següent: 

ista la circular de la Diputació Provincial de València relativa al Pla Provincial d'Obres 
i Servic

ra de les Bases de Règim 
Local que assenyala "correspon al Ple l'acceptació de competències delegades per altres 
Admin

'ACORDA: 

cceptar la delegació de la Diputació Provincial de València en este municipi per a la 
contra

cial 
d'Obres i Servicis, en el procés d'execució de les obres. 

ord als interessats. 

 RREPLEGA DE RESIDUS SÒLIDS 
URBANS A L'EMPRESA MUNICIPAL "NETEJA, MANTENIMENTI SERVICIS DE MISLATA, 
S.A” 

 compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 
Benest

en este 
punt és d'e
moments està realitzant l'empresa Societat Agricultors de la Vega i, segons consta en 
l'estudi presentat per una consultoria privada, és interessant perquè, efectivament, es 
produïx un estalvi de dos milions d'euros aproximadament. Per això, diu, el seu grup no 

 
Vista la inclusió de l'obra que es detalla a continuació en el Pla Provincial d'Obres i 

Servicis de la Diputació Provincial de València, bienni 2014-2015, amb càrrec a romanents: 
 
-Ampliació Llar de Jubilats. Fase II, (PPOS/2014/737). Import: 44.516,87 euros. 
 
V
is, bienni 2004-2015, concretament l'apartat tercer "Delegació de la contractació". 
 
Vist l'article 22.1 .g) de la Llei 7/85, de 2 d'abril, regulado

istracions Públiques". 
 
Vist l'informe del Cap del Servici de Contractació. 
 
S
 
Primer 
 
A

ctació de l'obra que es detalla a continuació, inclosa en el Pla Provincial d'Obres i 
Servicis de la Diputació Provincial de València, bienni 2014-2015, amb càrrec a romanents: 

 
-Ampliació Llar de Jubilats. Fase II, (PPOS/2014/737). Import: 44.516,87 euros. 
 
Segon 
Comprometre's a l'exacte compliment de les Directrius, que regixen el Pla Provin

 
Tercer 

 Notificar el present ac

4. ENCÀRREC DE GESTIÓ DEL SERVICI D'A

Es dóna
ar Social, favorable a l'aprovació de l'encàrrec de gestió del servici d'arreplega de 

residus sòlids urbans a l'empresa municipal "NETEJA, MANTENIMENT I SERVICIS DE MISLATA, 
S.A”. 

Pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, i diu que del que es tracta 
ncarregar a l'empresa NEMASA la gestió dels residus sòlids urbans, que en estos 
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tindria
 la privatització. Este estudi diu que 

l'encàrrec que fa l'Ajuntament es troba equilibrat econòmicament, inclús amb les millores 
que planteja l'Ajuntament i que són millores que es van a contemplar posteriorment en la 

rals (el 9 de febrer, el 14 de maig i el 13 d'agost). En esta última, afig, es va aprovar el 
Pla d'Actuació i un ajust de cessió a l'empresa de la gestió dels aparcaments, així com la 
gestió 

resa. Hui, diu, és al contrari, primer és l'Ajuntament el que aprova el que proposarà a 
l'empresa i després es va a discutir si a esta li interessa acceptar la dita proposada i, en este 
sentit, 

ondicions va a assumir-se el servici que ara presta una empresa 
privada, com es va a gestionar, quins beneficis tindrà per al compte general consolidada 
d'este 

sponent 
comissió, en la que va preguntar si ja s'havia consultat la pròrroga o no pròrroga amb la 
pròpia

Pregunta si es va a assumir tota la plantilla amb tots els seus efectius, com es van a 
cobrir 

aquelles persones que tenen expedient obert en servicis socials perquè estan en risc 
d'exclusió social, perquè pensa que cal tindre en compte que eixe és el camí que s'ha de 

 fins ací res a objectar, més quan forma part del seu propi programa electoral, que ha 
defés, defén i defendrà la municipalització enfront de

Junta General de NEMASA. 

Recorda que l'any 2012 NEMASA va tindre molta activitat i el Consell d'Administració 
(del que no forma part l'oposició) es va reunir en set ocasions, i es van celebrar tres Juntes 
Gene

i el manteniment dels parcs infantils. Explica que açò va significar que, en primer lloc, 
es va reunir l'empresa per a parlar d'eixe encàrrec de gestió, i després, a les dos de la 
vesprada es va reunir el Ple de l'Ajuntament per a validar la proposta que se li havia fet a 
l'emp

li agradaria que algú li diguera per què este canvi, que no acaba d'entendre. 

Afirma que NEMASA té un capital cent per cent municipal i està obligada, com a 
empresa pública, a acceptar aquelles propostes que li faça l'Ajuntament, i en les condicions 
que este fixe, la qual cosa no implica cap problema, perquè en el cas que tinguera pèrdues 
hauria de reposar-les l'Ajuntament i compensaria els balanços però, diu, la qual cosa no li val 
és que, com no formen part del Consell d'Administració, siga allí on ho cuinen tot, i després 
hagen de vindre a la Junta General a dir que sí a tot el que proposa l'equip de govern. 

Pregunta en quines c

Ajuntament perquè, com ha dit anteriorment, EUPV està per la municipalització dels 
servicis, però realitzar açò uns mesos abans de les eleccions sona a electoralista, i per això 
considera que legalment s'hauria d'arreplegar que en certes fases de la legislatura no es 
pogueren fer modificacions ni a les lleis ni a les propostes, perquè no coincidiren amb 
èpoques electorals. Considera que és lícit que el grup socialista vaja a utilitzar esta proposta 
com un element més de la campanya dient que ha municipalitzat servicis que abans el PP 
tenia privatitzats, però també que es deixen assentades les bases perquè la pròxima 
Corporació es trobe un tema ja decidit i que difícilment podrà desfer. 

Diu que tenen molts dubtes i que alguna ja la va exposar en la corre

 empresa, perquè en la documentació que se'ls entregue no hi ha cap carta dirigida a 
l'empresa en què se li comunique que no se li va a renovar el contracte o no se li va a 
prorrogar durant altres huit anys. Tampoc ha pogut constatar o concretar una devolució de 
la fiança d'esta empresa de 337.000€ que, des del seu punt de vista, farà que en el primer 
any l'Ajuntament no s'estalvie res. 

les suplències i les baixes d'eixa plantilla i de quina borsa de treball, si es  va a emprar 
la bossa del Pla Social d'Ocupació, la de Nemasa o quin, o si al contrari tindran prioritat 
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seguir, atés que hi ha molta necessitat en estos moments i una tensió molt gran en el carrer 
perquè no s'interpreten bé els terminis de pagament dels servicis socials. 

Finalment, diu que hi ha una flota de vehicles de què es van a fer càrrec que estan 
amortitzats però que ja tenen diversos anys, per la qual cosa es van a produir avaries i gastos 
de manteniemiento, per això pregunta si el dit manteniment es va a privatitzar o, al contrari, 
es va a possibilitar que es compte amb un equip de manteniment dins de la plantilla de 
NEMASA. 

Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i planteja una sèrie 
de preguntes que, diu, no van tindre respostes en la comissió, i per tant les van traslladar 
tècnics experts en la matèria i també al Ple, que és on correspon preguntar al govern que 
gestiona la ciutat.  

Planteja que l'estalvi de dos milions d'euros és una dada positiva sempre que no ho 
pague el ciutadà per la falta de servicis. En este sentit, com a exemple, diu que van vendre 
per activa i per passiva la importància del Pla d'Estalvi Energètic en els carrers de Mislata, i 
fins qu

bancant al propi 
Ajuntament, i resulta curiós veure com, moltes vegades, hi ha treballadors municipals que 
no sab

què no era un bon servici per a Mislata, i li agradaria saber basant-se en què ara sí 
ho va a ser. 

opular li agradaria saber com funcionaren estos llocs. 

t saber amb quina sura es 
va a comptar i qui s'encarregarà de la seua reparació en cas d'avaries. 

Prosseguix preguntant si s'han projectat els gastos futurs en vehicles i equipament; si 
en NEMASA no existix actualment un mapa de contenidors, ja que en l'informe es diu que es 

e s'han aproximat les eleccions han estat vivint a fosques.  

Prosseguix dient que ha llegit la documentació aportada i l'informe realitzat per una 
empresa privada, per la qual cosa entenen que ni en les dependències municipals ni en la 
pròpia empresa pública hi havia ningú que poguera concretar este projecte, que tampoc 
saben de qui naix. Afig que ara NEMASA assumix una nova gestió, i esta empresa pública, 
que quan el grup socialista estava en l'oposició no volia, està des

en molt bé quina faena realitzar, perquè l'empresa pública està realitzant totes. 

Assenyala que, segons estos informes, es tornarà a disposar de treball d'arreplega de 
residus sòlids urbans en horari nocturn, quan en este Ple es va dir que s'eliminava este 
servici per

Diu que l'arreplega de RAUS es va a centralitzar en el que suposa seran miniecoparcs 
situats al carrer on poder deixar els utensilis, i s'arreplegaran una vegada al mes. En este 
sentit, diu, al grup p

Contínua dient que l'empresa pública també assumirà l'arreplega d'oli, i li agradaria 
saber quins gastos i ingressos suposarà; així com si hi ha un informe tècnic de l'estat actual 
dels vehicles, si estan amortitzats al llarg de huit anys d'ús, però que no han trobat cap 
informe tècnic de l'estat dels mateixos, i entenen que és importan

Assenyala que també vol saber quin percentatge de la concessió a NEMASA es va a 
destinar a campanyes de conscienciació i sensibilització ciutadana, ja que en l'estudi no 
s'analitza, així com si es va a subrogar el personal existent actualment en l'empresa. 
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va a renovar tota la flota del municipi i que no es té controlat en este moment quins són i on 
estan. Afig que li alarma i considera que té tuf electoral que en l'informe es plantege com a 
necessitat i cmo una de les primeres mesures que prendrà l'empresa pública el canviar la 
flota c

nta si hi ha vehicles de substitució, davant de la possibilitat de deteriorament 
de què estan amortitzats; com es va a mantindre el sistema de neteja de contenidors;  com 
es van

rà el problema en 
cas de baixes de la plantilla encarregada de l'arreplega de residus sòlids urbans. 

Afirma que es tracta d'un punt molt important, i és necessari analitzar d'on es ve per a 
saber o

art dels 
ajuntaments, és a dir, una de les poques competències que els han deixat com pròpia.  

rmulades pel grup popular, i que 
ha tingut temps per a poder preguntar-les amb anterioritat. En este sentit, diu que el Sr. 
López 

 i Sostenibilitat Financera, amb l'objectiu que el servici siga 
sostenible financerament parlant i que siga eficient. Afirma q tots els objectius s'han complit 
i es b

iürn 
en què actualment s'estan arreplegant els residus, a l'horari nocturn. En relació a això, diu 
que mai ha dit que no fóra bo arreplegar el fem a la nit, però es necessitava l'estalvi, cosa 

ompleta de contenidors per un import que aconseguix els 776.000€,  i considera que 
caldria plantejar-se si és una prioritat en estos moments.  

Pregu

 a cobrir les necessitats de personal assenyalades en l'informe per l'oficina tècnica 
d'este Ajuntament; què es va a fer amb els contenidors soterrats; qui supervisarà la labor 
que hi ha respecte d'això i que desenrotllarà NEMASA; i com se soluciona

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, portaveu del grup socialista, i diu que no pot 
llegir per complet tot l'expedient que es porta a Ple, encara que desitja contestar alguna de 
les preguntes formulades. 

n s'està i cap a on se'n va. Assenyala que el punt de partida se situa en l'exercici 2006, 
i ara el que es fa és donar a l'empresa pública la gestió del servici d'arreplega de residus 
urbans, que és un servici bàsic segons la Llei i de prestació obligatòria per p

Explica que s'està parlant d'un expedient molt treballat, que ha costat moltes hores i 
del que han format part tant personal professional de la casa, de més de tres departaments, 
com a personal indirecte i persones que han treballat amb este Ajuntament, no sols des que 
governa el PSOE sinó governant també el PP. 

Diu que no pot respondre a totes les preguntes fo

Bronchud tenia una cita amb l'empresa pública el passat dia 18 de febrer i no va 
acudir, així com que en la comissió es va repartir un informe de Secretaria, i les comissions 
informatives estan per a preguntar. Afig que ahir i hui mateix se li va donar l'opció d'anar a 
demanar informació a l'empresa de dotze a dos, per la qual cosa ara no pot pretendre que 
ella faça d'enciclopèdia, més quan les respostes a totes les preguntes formulades estan en 
un noranta-huit per cent en la documentació, que o no ha llegit o no ha entés. 

Prosseguix dient que és necessari veure si és possible la municipalització del servici 
d'arreplega de residus urbans i, paral·lelament, veure si es complix la Llei 2/2012, 
d'Estabilitat Pressupostària

asen en tres paràmetres fonamentals: d'una banda, els gastos generals, ja que 
l'empresa privada que està realitzant el servici està cobrant el benefici industrial i les quotes 
d'IVA, que l'empresa pública no repercutix a l'Ajuntament; també es complix el Pla d'Ajust, 
segons el Reial Decret 4/2012, a què estan sotmeses els comptes d'este Ajuntament, i a 
pesar de la reducció s'incrementa el servici i la qualitat és superior, es passa de l'horari d
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que es

pte de les dos vegades que es realitza en 
l'actualitat, així com que hi haurà un camió llançadora que, abans que passe el camió de fem 
per a 

€. Tot això a 
causa de l'eficiència, eficàcia i capacitat de treball que s'ha tingut per a muntar un expedient 
com es

Prosseguix dient que l'empresa pública ha hagut d'anar creixent perquè el que ha fet 
El Gov

 del plec, 
que es podria allargar altres huit anys, cosa amb què no està d'acord l'equip de govern i amb 
la que 

e és la variació del fons de maniobra de l'empresa, que indica que 
la salut de l'economia de l'empresa no és bona. 

Finalitza dient que si no se li respon a les preguntes plantejades no sap si podran 
comptar amb el suport del seu grup. 

 va aconseguir en eixe moment i es va a tornar a aconseguir. 

Prosseguix explicant que l'arreplega de contenidors, d'envasos i de paper i cartó es 
realitzarà tres vegades a la setmana en com

arreplegar el contenidor, anirà netejant tota la zona del seu voltant. Afig que 
mensualment es netejarà a fons amb aigua a pressió i els productes necessaris cada metre 
que rodeja el contenidor, i que estos es llavaran, com a mínim, una vegada al mes. 

Explica que l'any 2006 es van traure els plecs d'este servici d'arreplega per 1.200.000€, 
i es va adjudicar a una empresa que va presentar una oferta a la baixa per 1.167.000€, 
mentres que el cost anual que està arreplegat en el PAIF en esta documentació passa a ser 
de 659.000€, més 60.000€. Afig que açò suposa un estalvi anual de 507.625

te, que considera un dels més importants que han passat per este Ple. 

Finalitza dient que l'equip de govern se sent orgullós de no renunciar als seus 
principis, i creu en la reivindicació de la municipalització dels servicis, perquè és possible, 
com este punt demostra.. 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que anar a uns retalls 
dràstics pot suposar una minva de la qualitat del servici, encara que està pressuposant que 
es va a mantindre, atés que l'equip de govern ha fet molt insistència en què en este informe 
han treballat molts tècnics municipals, per la qual cosa es pregunta per què cal acudir a 
empreses externes perquè facen els informes. 

ern del PP és modificar la Llei de Bases de Règim Local, llevar-li competències als 
ajuntaments i estrangular la política de proximitat als ciutadans, per la qual cosa es veuen 
obligats a utilitzar l'empresa pública com una ferramenta.  

Assenyala que és necessari entrar en qüestions bàsiques que vénen reflectides en el 
document, ja que el 17 d'abril finalitza el termini d'eixe contracte, i diu l'article 11

ell coincidix, però també l'article 12 diu que, excepcionalment i en règim de pròrroga 
forçosa, el contractista vindrà obligat, a petició de l'Ajuntament, a prorrogar la prestació del 
servici d'arreplega de residus sòlids fins que un nou contractista, en este cas NEMASA, es 
fera càrrec del mateix. Pel que, diu, no cal prendre esta decisió de pressa i corrents, sinó que 
es pot obligar a esperar dos o tres mesos per a fer bé les coses, buscant el consens entre 
l'oposició i l'equip de govern. 

Planteja que és necessari parlar de dades econòmiques, ja que hi ha un que li genera 
dubtes i que consistix en el fet que en l'estat de previsió d'ingressos i gastos hi ha una dada 
que apareix en negatiu, qu
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En el seu segon torn d'intervenció el Sr. López Bronchud diu que ha fet una bateria 
de preguntes, i la portaveu del grup socialista podria haver respost alguna, però ha decidit 
no fer-ho perquè era molt millor aprofitar el Ple per a tornar a atacar-li. Afig que les 
preguntes de l'oposició es fan per a poder votar comptant amb major informació. 

l'equip de govern usa per a 
municipalitzar el servici.  

tregar-se'l a l'empresa pública, per això se'ls 
exigix que ho facen en condicions, i si bé és fantàstic que aconseguisquen un estalvi de dos 
milion

Prosseguix dient que ha preguntat per percentatges que no consten en els informes 
tècnics

vor i que 
només vol respostes, encara que estes mai es produïxen. 

bar i que els compten les coses abans d'acudir al Ple, perquè, 
potser, podrien ajudar a millorar el servici per a tots. 

pressupostàriament al màxim els recursos amb què es compte, perquè són plenament 
conscients de que només amb una comptabilitat pública sanejada es podrà fer front a la 

Assenyala  que on els porta l'equip de govern ja han estat, perquè els va portar el Sr. 
José Morales, quan existia una arreplega pública i municipalitzada dels servicis d'arreplega 
de residus sòlids urbans, i es va portar a l'empresa privada amb FOCSA, i va ser el grup 
popular el que va crear NEMASA, empresa que ara 

En relació amb la seua cita en NEMASA, demana a la portaveu del grup socialista que 
li demostre per escrit quan ell havia confirmat una data de visita per a eixe dia. D'altra 
banda, afig, esta informació la van sotmetre a una comissió d'Interior el mateix dia 18 de 
febrer a les dos i mitja de la vesprada, per la qual cosa si haguera anat a les dotze del matí a 
l'empresa no hauria pogut preguntar res sobre quelcom que s'anava a dirimir 
posteriorment. Afig que en eixa comissió el seu president va dir que no respondria a les 
seues preguntes, per la qual cosa va presentar un escrit per registre d'entrada impugnant 
eixa comissió. 

Prosseguix dient que no respondre a les preguntes formulades suposa una falta de 
respecte als ciutadans, perquè les respostes no es donen al grup popular sinó a la població 
de Mislata. Diu també que s'està parlant de quelcom tan important com l'arreplega de fems, 
servici que l'equip de govern assumirà i va a en

s d'euros, ha de fer-se mantenint la mateixa qualitat del servici 

, per solucions que no estan en els informes, i ha dit quelcom que diuen els propis 
tècnics en els seus informes però que a la portaveu del grup socialista no li agrada. 

Finalitza manifestant que el grup popular ha estat a punt de votar a fa

Finalment diu que en els informes també s'assenyala que eixos contenidors que ara a 
l'estiu es netegen una vegada per setmana passaran a netejar-se una vegada al mes, i això 
generarà problemes en els carrers. Per això demanen que no sols es parle d'estalvi, sinó de la 
realitat que es poden tro

En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Martínez Mora diu que, com ha assenyalat 
amb anterioritat, el punt que hui es tracta s'enquadra dins dels eixos fonamentals que 
moltes vegades ha comentat en este Ple, és a dir, plantejament polític, programa i projecte 
de legislatura. 

Explica que la situació econòmica de l'Ajuntament exigia rendibilitzar 
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complexa situació econòmica que es patix, En este cas, diu, Mislata s'enfrontava a un 
“rescat” i, per això, s'han posat a treballar des del primer moment, i no ara per la proximitat 
d'elecc

ant el cost de servici, 
ampliant la prestació i estalviant 507.625€,  i d'altra banda, l'eficiència en la gestió, que 
suposa

Prosseguix dient que ara que la troica comunitària exigirà al govern grec de Syriza 
que pa

 pública sempre que existisca un 
empresa públic que compte amb els mitjans humans i professionals que permeten 
admin

anta i persones necessitades en este 
municipi, demostrant que el públic pot ser socialment viablement i econòmicament 
rendib

up popular i grup mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent: 

 

e l'Esmentada Llei. 

a) Gestió per la mateixa entitat local. 

ions, tal com testifica l'estalvi aconseguit durant esta legislatura, així com els èxits 
econòmics que formen part de l'haver dels comptes públics d'este Ajuntament. 

Afirma que NEMASA va ser creada pel grup socialista i no pel popular, i que en tota la 
seua actuació pública cosina el servici a les persones. Afig que el seu grup reivindica la 
gestió pública perquè engloba, d'una banda la gestió eficaç, rebaix

 ampliar aspectes del servici i millorar circumstàncies que afavoriran els ciutadans de 
Mislata 

ralitze la reversió d'eixes privatitzacions que el govern conservador havia decretat, a 
Mislata van més enllà i reivindiquen socialitzar la gestió

istrar amb eficiència i eficàcia, perquè no sols s'afavorix a les arques municipals, sinó 
que es reconeix el valor d'una administració pública i la capacitat dels seus servidors. En este 
cas, com ha succeït amb la gestió pública del circuit vial, la gestió dels MUPIs, el mercat 
municipal, el manteniment dels jocs infantils el servici públic dels aparcaments, o del Pla 
Social d'Ocupació, que ha beneficiat a cent quar

le i sostenible per a una Administració. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per onze vots a favor (grup socialista) i deu 
abstencions (gr

Segons l'art. 25 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim Local (LRBRL), 

«1. El Municipi, per a la gestió dels seus interessos i en l'àmbit de les seues competències, pot 
promoure activitats i prestar els servicis públics que contribuïsquen a satisfer les necessitats i aspiracions de 
la comunitat veïnal en els termes que preveu este article. 

2. El Municipi exercirà en tot cas com a competències pròpies, en els termes de la legislació de l'Estat i 
de les comunitats autònomes, en les matèries següents: 

…. 
b) Medi ambient urbà: en particular, parcs i jardins públics, gestió dels residus sòlids urbans. 

L'arreplega i el tractament de residus són, a més, servicis obligatoris en tots els 
municipis i en ios municipis de més de 5.000 habitants, respetivamente, segons disposa ei 
art. 26 d

Els Servicis Públics indicats es poden prestar bé de forma directa o indirecta. D'acord 
amb ei paràgraf segon de l'article 85 , els modes de gestió d'ios servicis públics locals són els 
següents: 

•De Gestió directa: 
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b) Organisme autònom local. 
c) Entitat pública empresarial local. 
d) Societat mercantil local, el capital social de la qual siga de titularitat 

pública. 
 

•Gestió indirecta, per mitjà de les formes següents: 

a) Concessió, 
b) Gestió interessada 

es 
previste tal 
social de la qual siga de titularitat p

e l'assessorament rebut que s'elevarà ai Ple per a la 
seua aprovació on s'inclouran els informes sobre el cost del servici; així com; el suport tècnic rebut que 
hauran

ntejades; de conformitat amb el que preveuen els 
articles 4 i 7 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera: 

ió dels 
servici

 
acredit

 S'elaborarà una memòria justificativa que haurà d'acreditar que la forma de 
ta per NEMASA és la més sostenible i eficient que les formes 

ompte els criteris de rendibilitat 
En la dita memòria haurà de costar 

s informes sobre el cost del servici. 

que preveuen els articles 4 i 7 de la Llei Orgànica d'Estabilitat Pressupostària i 

D'acord amb l'art. 25 de la LBRL, l'Ajuntament té competències per a la prestació dels 
servicis i correspon al Ple, segons l'art 22,f) de la llei esmentada l'aprovació de les formes de 
gestió dels servicis públics. Però assentat això, els criteris que regixen la decisió de la 
prestació d'una manera o d'una altra del servici, després de la reforma, són que els servicis 
s'haur ble i eficient", havent de quedar això acreditat, 
i que e

per NEMASA és la més sostenible i eficient que les formes sotmeses al dret públic, tenint en 
compte els criteris de rendibilitat econòmica i recuperació de la inversió. En la dita memòria 

c) Concert 
d) Societat d'economia mixta. 

L'article 85.2 de la LRBRL, d'altra banda, establix que Només podrà fer-se ús de les form
s en les lletres c) i d) (Entitat pública empresarial local i Societat mercantil local, el capi

ública) quan quede acreditat per mitjà de memòria justificativa 
elaborada a l'efecte que resulten més sostenibles i eficients que les formes disposades en les lletres a) i b) per 
al que s'hauran de tindre en compte els criteris de rendibilitat econòmica i recuperació de la inversió. A més, 
haurà de constar en l'expedient la memòria justificativa d

 de ser publicitats. A estos efectes, es demanarà informe de l'interventor local qui valorarà la 
sostenibilitat financera i l'eficiència de les propostes pla

 
D'acord amb l'art. 25 de la LBRL, l'Ajuntament té competències per a la prestac

s i correspon al Ple, segons l'art. 22,f) de la llei esmentada l'aprovació de les formes de 
gestió dels servicis públics. Però assentat això, els criteris que regixen la decisió de la 
prestació d'una manera o d'una altra del servici, després de la reforma, són que els servicis 
s'hauran de prestar de la manera més "sostenible i eficient", havent de quedar això

at, i que es podrà fer ús de la gestió per mitjà de Entitat pública empresarial local o 
Societat Mercantil quan es complisquen els requisits següents: 

gestió direc
sotmeses ai dret públic, tenint en c
econòmica i recuperació de la inversió. 
l'assessorament rebut tècnic i jurídic i el

 A més, deurà l'interventor realitzar un informe valorant la sostenibilitat 
financera i l'eficiència de les propostes plantejades, de conformitat amb el 

Sostenibilitat Financera. 

an de prestar de la manera més "sosteni
s podrà fer ús de la gestió per mitjà de Entitat pública empresarial local o Societat 

Mercantil quan es complisquen els requisits següents: 

S'elaborarà una memòria justificativa que haurà d'acreditar que la forma de gestió directa 
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haurà de costar l'assessorament rebut tècnic i jurídic i els informes sobre el cost del servici. 
A més, deurà l'interventor realitzar un informe valorant la sostenibilitat financera i l'eficiència 
de les propostes plantejades, de conformitat amb el que preveuen els articles 4 i 7 de la Llei 
Orgànica d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera. 

L'Ajuntament de Mislata compta amb una societat mercantil de capital 100% 
munici

irigides a la conscienciació de 
la població respecte de la neteja de les vies i espais públics. 

b 

 

n l'expedient obra la memòria justificativa exigida 

 El servici és prestat en l'actualitat de forma indirecta per mitjà de contracte el 

per part de NEMASA que, en 
tot cas, haurà de produir-se amb anterioritat a la data límit que determine 
l'Ajuntament, Addicionalment, per a una adequada transferència de la gestió 

e la prestació per la seua banda. 

n en l'acord 
municipal i la memòria, si bé, estes previsions podran ser completades per la 
pròpia empresa en el Pla Anual (PAIF) que serà aprovat per l'Ajuntament. 

pal, NETEJA, MANTENIMENT l SERVICIS DE MISLATA, S.A. (NEMASA). L'art. 2 dels seus 
Estatuts establix que "La Societat que es crega té com a objecte social: 

 Gestionar el servici d'arreplega de fem, el servici de neteja viària i altres servicis relacionats 
amb la conservació i manteniment de zones verdes i altres espais públics. 

 Promoure l'educació mediambiental i realitzar campanyes d

 Elaborar estudis; projectes, i realitzar propostes a l'Ajuntament en relació amb els servicis 
indicats. 

  La gestió i explotació de servicis o activitats econòmiques per compte propi o que se li 
encarregue o encomane com a mitjà propi o servici tècnic de l'Ajuntament, en relació am
ios aparcaments o altres equipaments, edificis o instal·lacions públiques". 

 Per l'Alcaldia es proposa l'encàrrec a NEMASA de la gestió del servici 
d'arreplega de residus. E
per la legislació aplicable en què es fixen aspectes econòmics i jurídics, 
incorporant el contingut tècnic bàsic del servici realitzat pels Servicis Tècnics 
Municipals. 

 En la dita memòria, a més del dit contingut, s'establixen les activitats 
concretes a realitzar per la mercantil i els mitjans materials, equips fixos, 
instal·lacions i la resta d'efectes cedits a NEMASA. 

venciment del qual es produïx el dia 16 d'abril de 2015, existint la possibilitat 
d'ampliació de la duració del contracte fins a l'efectiva assumpció material 
del servici per part. de NEMASA. 

 
 Per tant, una vegada acordat l'encàrrec de gestió a favor de l'empresa pública 

NEMASA per part de l'Ajuntament, l'Ajuntament continuarà prestant i 
finançant el mateix fins a l'efectiva assumpció 

del servici i en evitació de qualsevol tipus d'incidència en el mateix que 
afecte ios ciutadans, NEMASA haurà de comunicar amb suficient antelació a 
l'Ajuntament la data d'assumpció efectiva d

 El preu i la forma de cobrament dels servicis realitzats en el marc del mateix i 
els drets i deures d'Ajuntament i empresa es determinara
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En 
este h  dels servicis i activitats 
encomanades, així com la quantia de les aportacions econòmiques a realitzar a l'empresa, i 
efe

Vistos els informes d'Intervenció i Secretari
 

S'acorda:  

residus sòlid

propi pressu
mateix per e, en tot cas, haurà de produir-se amb anterioritat al 30 de 
setembre d
data d'ini
3. Les cond
instal·lacions n la memòria justificativa, i 
podran s
4. La quanti
resulte de la
l'Ajuntamen
5. Autoritzar a l'Aicaldí per a l'efectivitat del 
present acord.

 
Urgència: 
 

RATIFICACI
APROVACIÓ
 
 
Pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, Sr.  
Popular 
però ha sigu
xicotet per a presen
documentac  en 
temes semblants, tenen l'obligació com a polítics, d'exigir als departaments tècnics que tinguen 
prep
subv

Pross cisament ha sigut una de 
les batalles d'esta legislatura, perquè, a pesar que l'equip de govern ha volgut moltes vegades 
vendre at de cara, però 
en profunditat no s'ha realitzat la necessària reforma.  
 

 que l'equipament que necessita este Ajuntament per a fer una bona gestió, 
com l'adaptac
que no han sigut possibles, els servidors amb 
que provoquen pèrdues de moltes hores de treball. Per tant, diu, és benvinguda la proposta que 
es fa, encara que sense estar exempta de la crítica o, almenys, del diàleg que ha de mantindre's 

tot cas, l'empresa ha de sotmetre's a les instruccions de l'Ajuntament, per la qual cosa 
aurà d'aprovar les condicions concretes de prestació

ctuarà la corresponent consignació en el seu pressupost anual. 

a, de data 13 de febrer de 2015. 

1. Encarregar a l'empresa municipal NEMASA la gestió del servici d'arreplega de 
s de Mislata., d'acord amb la memòria justificativa incorporada ai expedient. 

2. L'Ajuntament continuarà prestant materialment i finançant amb càrrec al seu 
post el servici encarregat fins a l'efectiva assumpció de la prestació material del 

part de NEMASA qu
e 2015. A este efecte, l'empresa pública NEMASA haurà de comunicar a l'Ajuntament la 

ci de la prestació material del servici amb una antelació mínima de 30 dies. 
icions i contingut de la prestació del servici i els mitjans materials, equips fixos, 
 i la resta d'efectes cedits a NEMASA són els arreplegats e

er concretades en el pla d'empresa. 
a de les aportacions municipals a NEMASA per al finançament del servici serà la que 

 pròpia memòria i pla d'empresa. Estes aportacions hauran de ser aprovades per 
t i donar lloc a la corresponent consignació en el seu pressupost anual. 

a per a la realització de les actuacions necessàries 
 

 

Ó DEL DECRET D'ALCALDIA NÚM. 533/2015 SOBRE SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ I 
 DEL PROJECTE PROGRAMA DE TALLERS D'OCUPACIÓ 2015. 

García de la Mota i diu que el govern del Partit
va traure al desembre una Orde de la Generalitat per la qual es convocaven estos tallers, 

t a primers de febrer quan s'ha fet públic el decret i, per tant, ha donat un marge molt 
tar els projectes. Açò, diu, no és cap excusa perquè s'haguera tingut esta 

ió abans i haver pogut treballar amb ella. Afig que, com ha dit moltes vegades

arats projectes perquè, en cas d'emergència, es puguen presentar propostes a les 
encions de les distintes administracions públiques.  
 
eguix dient que li agrada este taller de microinformàtica perquè pre

 la idea que l'Administració s'estava modernitzant, realment ha sigut un llav

Diu
ió de xarxes o la interconnexió dels edificis públics, suposa un treball i una inversió 

què es compte estan col·lapsats i tenen caigudes 
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sobre què s'està fent bé i en quines coses no s'ha arribat. 
 

de tindre en 

e quart són les més perjudicades, les dones, però a 

r-ho bé i tractar de vitar que després hi haja notes de premsa amb males 
interpretacions, o funcionaris que vinguen ací a dir perquè s'ha fet un determinat discurs. 

Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que el seu 

 
Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i agraïx el vot 

 l'ADL, encara que no forme part d'eixa 
omissió de valoració que designa Conselleria, i que estaran darrere per a demanar que les 

 unanimitat de la urgència de l'assumpte, 
l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels seus membres, acorda ratificar el decret següent: 

 

ual es regula i convoca el Programa de 
allers d'Ocupació per a l'exercici 2015, com a iniciativa de formació dual en el marc del Pla 

Considerant a més que els participants en este programa de tallers d'ocupació, 
realitzen obres o servicis d'interés general i/o social que possibiliten a l'alumnat/treballador, 

Saluda la iniciativa perquè permetrà que es done treball a unes vint-i-quatre persones, amb un 
pressupost aproximats de dos-cents trenta-dos mil euros, dels que l'Ajuntament només haurà de 
posar una part ínfima (uns onze mil euros). Afig que l'article quart d'esta Orde diu que hi ha un 
col·lectiu de treballadors i treballadores molt concret que són els que s'han 
consideració per a adjudicar estes places que suposen treball i formació, i insistix en el fet que 
estaran vigilants que es complisca al cent per cent el que establix esta Orde, perquè un dels 
sectors en què fa especial insistència l'articl
més, les que patixen la violència de gènere, perquè en tots els Plens es guarda un minut de silenci 
per les dones víctimes d'ella, però és necessari posar en marxa este tipus de mesures. 
 

Finalitza dient que està d'acord amb la proposta però que, al ser un tema molt 
sensible, cal fe

 

grup està a favor d'este doble taller d'ocupació, tal com s'ha explicat en la Junta de Portaveus, i 
votarà a favor. 

favorable dels grups. 
 
Explica que s'està parlant de dos tallers i vint-i-quatre alumnes que estaran en 

formació i al temps seran remunerats, i que existirà una comissió de valoració que valorarà a totes 
les persones sol·licitants. Afig que vol creure que es compliran estrictament les bases tal qual 
estan exposades. 

 
Assenyala que es compta amb el tècnic de

c
persones seleccionades complisquen els requisits, sobretot de l'article quatre que ha 
comentat el portaveu d'EUPV. 

 
Conclòs el debat i prèvia declaració per

“DECRET núm. 00533/2015 sobre sol·licitud subvenció i aprovació projecte 
Programa de Tallers d'Ocupació 2015. 

 
Basant-se en el que disposa l'Orde 41/2014, de 30 de desembre, de la Conselleria 

d’Economia, Indústria, Turisme i Ocupació, per la q
T
d'Ocupació Conjunt de les Administracions Públiques Valencianes. 

 
Considerant de gran interés la realització d'estos tallers com un programa mixt 

d'ocupació i formació que té per objecte millorar l'ocupabilitat de les persones 
desempleades a què va dirigit, pertanyents als col·lectius prioritaris previstos en l'article 4 de 
la mencionada Orde 41/2014. 
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la realització d'un treball efectiu per mitjà del contracte per a la formació i l'aprenentatge, 
que junt amb la formació professional per a l'ocupació rebuda, procure la seua qualificació 
professional i afavorisca la seua inserció laboral. 

 
I

RESOLC: 

 per import de 220.698,72’- € (DOS-CENTS VINT MIL SIS-CENTS NORANTA-HUIT 
EUROS I SETANTA-DOS CÈNTIMS), destinada a les dos especialitats i nombre d'alumnes que 
es deta

A”, amb una duració total de 960 hores, cada una: 
 

 de conformitat amb allò que disposa l'article 21 de la Llei 7/85, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, 

 

 
PRIMER. Sol·licitar a la Conselleria d'Economia, Indústria, Turisme i Ocupació, 

subvenció

llen a continuació, del Programa de Tallers d'Ocupació 2015, denominat “MICRO-
SYSTEM MISLAT

ESPECIALITAT NÚM. ALUMNES 

Sistemes Microinformàtics -12- 

Muntatge i reparació de Sistemes Microinformàtics -12- 

 SEGON. Aprovar el projecte relatiu a l'obra a realitzar, corresponent al Taller 
d'Ocupació que es tracta, denominat “MICRO-SYSTEM MISLATA”, el cost total del qual 
ascendix a 231.948,91’- Euros (DOS-CENTS TRENTA-UN MIL NOU-CENTS QUARANTA-HUIT 
EUROS I NORANTA-UN CÈNTIMS). 

T
e no 

subvencionada. 

PRESIDÈNCIA I ACORDS 
DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ DE 29 DE GENER DE 2015 

 com compliment d'allò que s'ha previngut en l'art. 42 del 

 
posició no hi tenen participació, apareix que en el 

seu discurs sobre la cessió de l'Hospital Militar va dir que la ciutadania decidiria què 
fer amb este espai cedit, i plantejava que faria una proposta perquè els ciutadans en 

ERCER. Acceptar expressament els compromisos derivats de la referida Orde 
reguladora d'estes ajudes, respecte al finançament d'aquella part del cost del project

QUART. Notificar certificació del present Decret a la Direcció Territorial de la 
mencionada Conselleria. 

 
QUINT. Sotmetre el present Decret a la ratificació de l'Ajuntament Ple, en la pròxima 

sessió ordinària que este celebre. 
 
5. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-

 
En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se n’adona de les resolucions adoptades 
per l'Alcaldía-Presidencia, així
vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Junta de Govern des de la 
sessió ordinària celebrada el dia 29 de gener de 2015.. 

 

Precs i preguntes 

El Sr. García de la Mota diu al Sr. alcalde que en l'últim número de la seua revista, i diu 
que és seua perquè els grups de l'o
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referèndum pogueren votar les opcions que des de l'equip de govern es posaren en 
la taula, per la qual cosa pregunta r-nos quins són eixos projectes i quan se 
sotmetran a votació dels ciutadans? 

n relació amb la pregunta formulada, diu que serà la primera vegada en la història 
de la ciutat en què s'obrirà un procés de participació, perquè l'equip de govern 
considera que democràtica dels ciutadans en les decisions de futur 

e és prioritària. Afig que hi haurà tres propostes relacionades 
amb servicis que esta ciutat necessita, ja siguen històrics, presents o futurs. Per això, 

an democràti nt a què destinar la 
cessió d'estos deu mil metres quadrats de zona verda i deu mil metres quadrats 

amb les 

unta si es podria explicar per què eixe tanatori que volen 

m haguera de conéixer, i que, de vegades, abans de fer estes 

aparcaments públics que encara hui es 

euros en uns aparcaments públics, és 
 dir per una mala gestió. Afig que no ha de recordar els sacrificis que estan havent 

 de Mislata, i especialment l'equip de govern que va heretar un 
s en 

: Podria di

L'alcalde diu que la participació dels grups polítics en la revista que ha mencionat no 
l'ha eliminat el grup socialista, sinó el grup popular durant la passada legislatura, sent 
regidor de Mitjans de comunicació el Sr. López Bronchud. 

E

 la participació 
que s'han de prendr

continua, seran els ciutadans els qui decidir came

d'Infraestructures, amb edificis construïts, i que va poder tornar a visitar 
associacions de veïns. 

 El Sr. López Bronchud preg
construir a El Quint serà de gestió privada quan, segons paraules de la portaveu del 
grup socialista, són els adalils de la gestió pública. 

El Sr. alcalde diu que com ho tenen tots els ajuntaments governats pel seu partit, 
entre altres coses perquè l'Ajuntament de Mislata no té funcionaris que siguen 
anatopractors, cot

preguntes hauria d'informar-se bé què és un tanatori i quin personal requerix. Afig 
que durant la concessió s'ingressarà a l'Ajuntament més de dos milions d'euros, cosa 

ue no va fer el grup popular amb els q
continuen pagant. 

 a Sra. Alonso Palomares diu que la gestió pública podria portar-la l'empresa pública L
NEMASA igual que està portant altres gestions, i podria contractar el personal 
adequat, si tingueren la voluntat que fóra públic. 

El Sr. alcalde indica que quan acabe la concessió el tanatori serà públic, però este 
Ajuntament no té la possibilitat d'invertir el que val, entre altres coses, perquè l'equip 

e govern del grup popular gastà 23 milions d'd
a
de fer els ciutadans
deute de quaranta milions d'euros i més d'un milió sis-cents mil euros de facture
els calaixos.  

  
 I sense més assumptes a tractar, a les 19.25 hores, per l'Alcaldia s'alça la sessió,  de tot 

això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari que en done fe. 
 

L'ALCALDE,                  EL SECRETARI 


